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 Christoph Lieber ha anunciat 
la seva renúncia voluntària 
com a vicepresident del con-
sell d’administració de Vall 
Banc, segons va informar ahir 
l’entitat en un comunicat, en 
el qual posa de manifest “el 
reconeixement” a la tasca que 

ha exercit com a conseller i, en 
particular, com a primer con-
seller delegat de l’entitat des 
que J.C. Flowers va adquirir 
Vall Banc.

Nascut a Suïssa, Christoph 
Lieber, que va accedir al càr-
rec el mes de juliol del 2016, 
havia estat director general 
de St. Galler Kantonalbank 

Deutschland AG i abans havia 
treballat a l’UBS AG durant di-
versos anys. L’any passat, va 
ser nomenat codirector gene-
ral de Lunis Vermögensmana-
gement. 

Lieber va ser substituït en 
el càrrec de conseller delegat 
el mes d’octubre passat per 
Michael Christner.

Lieber deixa la vicepresidència 
del consell d’administració

Vall Banc

Christoph Lieber deixa de ser vicepresident del consell d’administració de Vall Banc.
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Socialdemocràcia i Progrés con-
sidera que, malgrat que “és ne-
cessari” reformar l’actual siste-
ma de pensions per garantir-ne 
la sostenibilitat, “no cal crear 
alarma”, ja que és una qüestió 
que es pot afrontar la propera 
legislatura, en què aleshores ja 
sí que “serà una obligació”.

Així ho van manifestar ahir 
el conseller general de SDP, 
Víctor Naudi, i el secretari 
d’organització de la formació, 
Joan Marc Miralles, que van 
considerar “poc seriós” que es 
“digui que s’ha de fer aquesta 
legislatura”. En aquest sentit, 
Naudi i Miralles van retreure 
a l’executiu de Demòcrates per 
Andorra que en set anys hagi 
“estat incapaç de modificar una 
cosa tan senzilla com és que els 
autònoms cotitzin en funció 
dels seus ingressos” i que ara, a 

final de legislatura, es pugui ar-
ribar a pensar a plantejar una 
reforma com aquesta.

Naudi, que va admetre que 
les cotitzacions que es paguen 
al país són baixes en compara-

ció amb els països de l’entorn, 
va considerar “evident” que 
caldrà incrementar les cotitza-
cions, però va insistir en la ne-
cessitat de “no fer-ho de forma 
massa brusca”. Així mateix, el 

conseller general de SDP, que 
no és partidari d’incremen-
tar l’edat de jubilació malgrat 
que és un aspecte que s’haurà 
“d’estudiar i analitzar molt bé”, 
va destacar que caldria “obli-
dar-se” de la possibilitat de 
reduir el preu del punt, ja que 
si d’alguna cosa ha de servir 
la reforma del sistema “és per 
garantir una pensió digna per 
a tothom”.

Per la seva part, Miralles es 
va mostrar molt crític amb el 
llegat que deixarà l’executiu ta-
ronja. “Un comerç en descens 
constant, uns lloguers que no 
paren de pujar i una sanitat i 
una CASS no reformada i que 
no asseguren les pensions”, va 
lamentar el secretari d’orga-
nització de SDP, que va criti-
car que l’executiu des del 2011 
“s’hagi dedicat més a apagar 
incendis provocats per ell ma-
teix que a governar”.

SDP demana “no crear alarma” amb 
la reforma del sistema de pensions
Naudi i Miralles retreuen a DA que en set anys no hagi resolt la cotització dels autònoms

Partits

Víctor Naudi i Joan Marc Miralles en una compareixença anterior.
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$ificultats 
per accedir a 
la informació 
sobre SPai

el conseller general de So-
cialdemocràcia i Progrés, 
6Åctor .audi, va denunciar 
les dificultats per poder ac-
cedir a la informació rela-
tiva a lmadJudicació directa 
de treballs informàtics a 
lmempresa 30!), vinculada 
familiarment a antoni Mar-
tÅ, que el mateiX cap de 'o-
vern va trametre al #onsell 
'eneral perquÀ els parla-
mentaris la poGuessin con-
sultar. .audi, que va posar 
en dubte la voluntat real de 
transparÀncia de lmeXecu-
tiu, es va queiXar que mÁs 
enll¸ de consultarla no 
es puGui eXtreure aquesta 
inFormació, ndensa i que 
requereiX dmuna certa  an¸-
lisio, que no es puGuin  Fer 
FotocÊpies i que smhaGi de 
consultar, fins i tot, nsota la 
mirada dmun viGilanto.


